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5 . . írásbelikérdés

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § ( 1) bekezdésére kérdést
kívánok feltenni

Varga Mihály
nemzetgazdasági miniszter úrnak

„Mennyivel több jövedéki adó folyik be költségvetésbe a Kormány tervei szerint az
üzemanyagok kötelező jelölési rendszerének bevezetése miatt?”

címmel . .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert az adó- és
költségvetési politikát érintő kérdésekben a Kormány tagjai közül Miniszter Úr illetékes
a válaszadásra.

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7 . cikkében biztosított jogommal élve az
egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II, 24 .) OGY határozat 124. § (1)
bekezdése alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz : :

A Kormány tervei szerint mennyivel több jövedéki adó folyik be a
költségvetésbe az üzemanyagok kötelező jelölési rendszerének bevezetése
miatt?

2. A Kormány tervei szerint mennyivel növeli az üzemanyagok végfelhasználói
árát az üzemanyagok kötelező jelölési rendszerének bevezetése?

3. Mi indokolja a kőolaj termékek jelölésének bevezetését?
4. Történt-e az elmúlt 5 évben olyan jövedéki adófizetéssel kapcsolatos visszaélés ,

súlyos szabályszegés, ami az említett ellenőrzési rendszer bevezetését indokolja?
Ha igen, kérem, ezekről részletesen számoljon be !

5. Végzett-e az illetékes minisztérium arra vonatkozó elemzéseket, amelyek a
nevezett ellenőrzési rendszer bevezetésének várható hatásainak azonosítására és
értékelésére irányultak? Ha igen, kérem, ezeketmutassa be!



6. Végzett-e az illetékes minisztérium arra vonatkozó hatásvizsgálatokat, hogy a

bevezetni kívánt ellenőrzési rendszer nem épp a visszaélés lehet őségét teremti-e

meg? Ha igen, kérem, azt bocsássa rendelkezésemre !
7. Milyen forrásból szerezhető be az alkalmazni kívánt jelölőanyag?
8. Végzett-e az illetékes minisztérium arra vonatkozó háttérelemzést, hogy az

alkalmazni kívánt jelölőanyag beszerezhető-e a „fekete piacon”? Ha igen ,
kérem, bocsássa azt rendelkezésemre !

9. Végzett-e az illetékes minisztérium arra vonatkozó hatásvizsgálatokat, hogy a z

alkalmazni kívánt jelöl őanyag milyen hatással lehet a gépjárművekre, azok

telJesítményére? Ha igen, kérem, bocsássa azt rendelkezésemre!
10.A bevezetni kívánt ellenőrzési rendszer milyen előnyöket hordoz a fogyasztók

számára?
11.Mennyivel végezhető hatékonyabban a kőolaj termékek hatósági ellenőrzése a

bevezetendő új rendszerben? Kérem, ennek indokait részletesen fejtse ki !

Tisztelettel várom válaszát!

Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési képviselő
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